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Annex 1 
 

Finance Committee Agenda Items  
carried over from the 2013-14 legislative session 

財務委員會於 2013-14 年度延後議程項目 
 

 
Item 項目 

1 Organic waste treatment facilities phase 1 [Item adjourned at the FC meeting of 11 July 2014] 

有機資源回收中心第 1 期  

[財務委員會在 2014 年 7 月 11 日中止討論的項目] 

2 Southeast NT landfill extension 

新界東南堆填區擴建計劃 

3 Northeast NT landfill extension  

新界東北堆填區擴建計劃 

4 West NT landfill extension 

新界西堆填區擴建計劃 

5 Development of integrated waste management facilities phase 1 

發展綜合廢物管理設施第 1 期 

6 Setting up a new contract Residential Care Home for the Elderly with a Day Care Unit at Ancilliary 
Facilities Block of Anderson Road Public Housing Development, Kwun Tong 

在觀塘建築新建合約安老院舍暨長者日間護理單位 

7 Establishment of the Next Generation Information Technology Infrastructure for SWD  

為社會福利署設立新一代資訊科技基建設施 

8 Planning, engineering and architectural study for topside development at Hong Kong boundary crossing 
facilities island of Hong Kong Zhuhai Macao Bridge 

港珠澳大橋香港口岸上蓋發展的規劃、工程及建築研究 

9 Low-income Working Family Allowance  

低收入在職家庭津貼計劃 

10 IT System and Office Automation Facilities for the Working Family Allowance Office 

開發資訊科技系統和設立辦公室自動化設施，以便推行低收入在職家庭津貼計劃 

11 2014-15 Civil Service Pay Adjustment 

2014-15 年度公務員薪酬調整 

12 Enriched IT School Programme 

增潤資訊科技學校計劃 

13 Implementation of the Fourth IT in Education Strategy 

推行第四個資訊科技教育策略 

14 Replacement of 18 police launches 

香港警務處更換 18 艘水警輪 

15 Replacement of a Crash Fire Tender for the Airport Fire Contingent 

消防處機場消防隊更換一輛機場消防車 

16 Fisheries Development Loan Fund - Proposed Increase in the Approved Commitment of the Loan Capital 

增加漁業發展貸款基金的核准承擔額 
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Item 項目 

17 Recommendation of ESC made on 11 June 2014 (Separate voting required for EC(2014-15)7 – Proposed 
creation of Innovation and Technology Bureau) 

人事編制小組委員會在 2014 年 6 月 11 日所提出的分開表決項目: 

EC(2014-15)7 – 成立新的創新及科技局 

18 Proposed creation of Innovation and Technology Bureau 

成立新的創新及科技局 

 


